
 

Podľa Plánu činnosti KVV sa dňa 24. mája 2022 uskutočnil zájazd do Topoľčianok. 

Počasie bolo ideálne, nakoľko bolo oblačno a nižšia teplota vyhovovala všetkým. Bezpečie 

a pohodlie počas presunov nám zabezpečil vodič autobusu pán Čogley od firmy Chorvát.  

Počas jazdy do Topoľčianok nás - účastníkov zájazdu - v autobuse poučil a informoval 

o časovom programe podpredseda rady klubu Igor Hyben.   

Prvou zastávkou bol Národný žrebčín Topoľčianky. S veľkým záujmom sme si vypočuli 

sprievodkyňu, ktorá nás oboznámila s jeho bohatou históriou. Prekvapil nás počet, množstvo 

a druhy zvierat, ktoré chovajú a šľachtia. Pri samotnej prehliadke stajní sme boli v priamom 

kontakte s koňmi druhov LIPICAN, SLOVENSKÝ TEPLOKRVNÍK, HUCUL, ARABSKÝ 

PLNOKRVNÍK a SHAGYA-ARAB. Nedalo sa nepristaviť pri Koňovi Jej Veličenstva ALŽBETY 

II. MAESTOSO X-38.  - symbolickom dare pri návšteve Slovenska v roku 2008. 

Druhou zastávkou bol Zámok a Kaštieľ Topoľčianky. Aj tu nás sprievodkyňa ohromila 

vedomosťami z histórie národnej kultúrnej pamiatky venovanej  v súčasnosti dobovému 

interiéru, krásnej knižnice a zbierkami keramiky. Zámok sa stal v 20-tych rokov minulého 

storočia aj prezidentským letným sídlom. Každoročne ho navštevoval najmä prvý prezident 

ČSR - T. G. Masaryk. Prostredie zámočku nevyužíval len na relax, ale častokrát aj na prácu. 

Mali sme možnosť pobudnúť v jeho pracovni. Je na škodu veci, že pri obhliadke interiéru bol 

zákaz fotografovania. 

Po náročných a zaujímavých prehliadkach všetkým dobre padol chutný obed v zámockej 

reštaurácii. Na recepcii niektorí využili možnosť zakúpenia si suvenírov. 

Posledná zastávka po krátkom presune bola v ZUBREJ ZVERNICI pri obci Lovce. Čas 

prehliadky s odborným výkladom sme nestihli, preto sme si počas vyhradenej hodiny prezreli 

chov zubrov z blízka samostatne. Zubor, ako najväčší voľne žijúci živočích na území 

Slovenska, niektorých ohromil, nakoľko ho videli po prvýkrát v živote na vlastné oči.  

Nasledoval presun do Trenčína a v hlavách všetkých sa prelínali krásne spomienky 

z vydarenej akcie. Nezdá sa to, ale skoro po dvoch rokoch obmedzení sme si naplno užili 

výlet tak, ako sme boli zvyknutí. Môžeme povedať, že v duchu nášho motta „ ... aby sa nikto 

necítil osamelý“. Máme už aj prvé ohlasy zo strany účastníkov zájazdu... „Bol to pekne prežitý 

deň. Srdečná vďaka vám všetkým.“  MŠ. 

Sme presvedčení o tom, že takéto vydarené akcie budú nasledovať aj naďalej a bude 

o nich záujem zo strany členov KVV Trenčín. 

 

 

https://sk.wikipedia.org/wiki/%C5%BDivo%C4%8D%C3%ADch

